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Gelijke monniken, gelijke (regen)kappen
Jack Hereijgers pleit voor gelijke regels telers aardbeien en bomen in 
Zunderts BOG-gebied

Zundert kent de zogenaamde Boomteelt Ontwikkelingsgebieden. Dit houdt onder andere in dat ondernemers in dit gebied de mogelijkheid 

hebben om vier hectares kas te bouwen. Tenminste als die ondernemer een boomkweker is. Het gemengde aardbeien- annex boomteeltbe-

drijf van Jack Hereijgers wil vanwege zijn drie zonen uitbreiden, maar loopt dood op de regelgeving.  
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Jack Hereijgers: “Ik ben al sinds 2007 bezig met 

de aanvraag voor een nieuwe kas op een perceel 

dat in een Boomteelt Ontwikkelingsgebied (BOG) 

ligt, maar ik kom hier niet verder mee. De wet-

houder zegt dat het goed komt, maar voor mij 

duurt het veel te lang. Het kan zo maar zijn dat 

de wethouder over twee jaar weg is en dan is er 

nog niks bereikt.” 

Volgens Hereijgers is dat ronduit onrechtvaardig, 

omdat boomteelt en aardbeien ongeveer hetzelf-

de grondbeslag hebben. Het zijn allebei teelten 

die een combinatie kennen van volle grond, glas 

en containervelden. Daarbij komt ook nog eens 

dat Hereijgers naast aardbeien ook bos- en haag-

plantsoen teelt.  

In totaal kweekt de maatschap Hereijgers-

Verdaasdonk  op drie locaties met een kas van 

8.000 meter en twee andere kassen van 20.000 

meter. Deze kassen worden overwegend gebruikt 

voor de teelt van aardbeien van het ras Elsanta.

Splitsing  

Op termijn is het de bedoeling om het bedrijf te 

splitsen in drie zelfstandig draaiende bedrijven. 

Elk van de drie zonen zijn eigen bedrijf. Om dat 

mogelijk te maken zal er nu alvast geïnvesteerd 

moeten worden in de toekomst. Daarbij past ook 

het verzoek dat Jack Hereijgers vier jaar geleden 

gedaan heeft om op één locatie het bestaande 

glas te vervangen en uit te breiden. 

Jack Hereijgers: “De gemeente heeft ons gezegd 

dat we meteen een vergunning zouden krijgen 

als we op deze locatie een aanvraag zouden 

doen voor een kas voor boomteelt. Voor aard-

beien ligt dat echter anders.” 

Probleem daarbij is vooral de opstelling van de 

provincie. Deze is van mening dat wie wil uitbrei-

den daarvoor moet verkassen naar een gebied 

wat daarvoor is aangewezen: een glastuinbouw-

gebied dus. Jack Hereijgers: “In zo’n gebied 

passen wij dus niet. Een glastuinbouwgebied is 

volledig glas en niet een mix.”

Frustratie 

Hereijgers is naar eigen zeggen redelijk gefrus-

treerd door de hele gang van zaken en vraagt 

zich zelfs af of het nog wel de moeite loont om 

door te gaan met ondernemen. Zijn gang naar de 

media verklaart hij als volgt: “Ik denk niet dat ik 

er iets mee bereik, maar als ik niets doe bereik ik 

ook niks.”

Special Bedrijfsovername

Ongeveer zeven jaar geleden werd in Zundert 

het begrip Boomteelt Ontwikkelingsgebied 

geïntroduceerd. De gemeente concludeerde 

samen met de provincie dat een voor Zundert 

belangrijke bedrijfstak als de boomkwekerij 

uitbreidingsmogelijkheden moest krijgen. 

Daarvoor werd een gebied aangewezen van 

ongeveer 3000 hectare. Een deel daarvan is 

aangewezen als BOG-glas. In dit gebied zou het 

mogelijk zijn tot vier hectare glas aan te leggen. 

Voor een boomkwekerij is dit een stevig are-

aal. Doorgaans heeft een kweker volgens een 

Arcadis-rapport uit 2008 ongeveer 4 hectare 

buitenteelt tegenover één hectare glas.

Jack Hereijgers

Reactie gemeente Zundert: 

De redactie van Boom-In-Business heeft de gemeente Zundert om een korte reactie gevraagd op het 

artikel ‘Gelijke monniken, gelijke (regen)kappen’.  Dit is wat Anne-Marie Broeders van de afdeling 

voorlichting in overleg met wethouder Johan de Beer ons wist te melden: “Het klopt dat boom-

kwekers in het BOG gebied op een perceel van 4 hectare, 3 hectare kas mogen bouwen en andere 

grondgebonden kwekers op een areaal van 2 hectare maximaal 1,5 hectare kas mogen bouwen. 

Ook als gemeente zijn wij van mening dat dit onrechtvaardig is en dat hier zou moeten gelden: 

gelijke monniken, gelijke kappen. Daarom is de gemeente Zundert al anderhalf jaar in overleg met 

de provincie om de regels voor alle sectoren die met glas werken gelijk te trekken. In het voorjaar 

heeft wethouder De Beer ingesproken bij de commissiebehandeling over de Verordening Ruimte 

om het onderscheid tussen boomteelt en andere grondgebonden teelten weg te nemen. In de 

Statencommissie van april is de aanpassing besproken. En wij hebben er een goed vertrouwen in dat 

dit voorstel misschien al in mei zal worden aangenomen door de provincie. Op dat moment kan de 

vergunning van de heer Hereijgers heel snel worden gepubliceerd. Ook omdat we de bouwaanvraag 

al in ons bezit hebben.” 


